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Η Poste Italiane ολοκλήρωσε την μεγαλύτερη
εξαγορά της μέχρι σήμερα: Απέκτησε το 100% της
LIS

2022/09/26 09:38 στην κατηγορία ΤΑΧΥΔΡΟΜΕΙΑ

Η Poste Italiane, μέσω της θυγατρικής της PostePay, και μετά τη λήψη όλων των
απαραίτητων εγκρίσεων από τις αρμόδιες ρυθμιστικές αρχές και τις αρχές
ανταγωνισμού, ολοκλήρωσε την εξαγορά της LIS Holding S.p.A. (LIS) από την
International Game Technology PLC («IGT»).

Σύμφωνα με την αναγγελία τις εξαγοράς στις 28 Φεβρουαρίου 2022, το αντάλλαγμα
που καταβλήθηκε για την απόκτηση του 100% του μετοχικού κεφαλαίου της LIS
ανέρχεται σε 700 εκατ. ευρώ.

Αξίζει να αναφερθεί ότι, η LIS βασίζεται σε μια ιδιόκτητη πλατφόρμα paytech και
δραστηριοποιείται στην ιταλική αγορά μέσω ενός δικτύου σχεδόν 54.000
συνδεδεμένων σημείων πώλησης, προσφέροντας υπηρεσίες όπως πληρωμής
λογαριασμών, προπληρωμένων καρτών, τηλεπικοινωνιακών και ηλεκτρονικών
κουπονιών, καθώς και παροχής λύσεων υπηρεσιών για εμπόρους και επιχειρήσεις. Η
εταιρεία δραστηριοποιείται με την επωνυμία “Puntolis”.

Το 2021, η LIS πέτυχε 228 εκατ. ευρώ ακαθάριστα έσοδα και 40 εκατ. ευρώ EBITDA,
ενώ το α’ εξάμηνο του 2022 κατέγραψε 132 εκατ. ευρώ ακαθάριστα έσοδα και 24 
εκατ. ευρώ EBITDA (+16% σε ετήσια βάση).

Από την πλευρά της, η Poste Italiane, μέσω της PostePay, θα αξιοποιήσει την
τεχνογνωσία της LIS για να επεκτείνει την προσφορά προϊόντων της και να ενισχύσει
τις διαθέσιμες λύσεις για ΜμΕ, εδραιώνοντας έτσι τη θέση της στις ηλεκτρονικές
πληρωμές.

Να σημειωθεί ότι, η PostePay διαχειρίζεται 28,3 εκατομμύρια κάρτες πληρωμών και
περίπου 10 εκατομμύρια “ψηφιακά πορτοφόλια”.

Από την πλευρά του, ο Matteo Del Fante, διευθύνων σύμβουλος της Poste Italiane,
σχολίασε: «Η εξαγορά της LIS αντιπροσωπεύει τη μεγαλύτερη συμφωνία
συγχωνεύσεων και εξαγορών στην ιστορία της Poste Italiane, μαρτυρώντας τη
δέσμευσή μας να αυξήσουμε το μερίδιο αγοράς μας σε ένα ταχέως αναπτυσσόμενο



τμήμα πληρωμών, ενισχύοντας τη θέση της PostePay ως κορυφαία εταιρεία paytech
και συμβάλλοντας περαιτέρω στην εφαρμογή της στρατηγικής μας για όλα τα
κανάλια.

Καλωσορίζουμε τη διοικητική ομάδα και όλους τους υπαλλήλους και είμαστε
ικανοποιημένοι που η LIS πέτυχε αποτελέσματα α’ εξαμήνου σύμφωνα με τις
προσδοκίες μας».


